



**Protokoll fört vid VU-möte per telefon med anledning av
pågående pandemi den 4 maj 2020 klockan 10.00–11-30**

Närvarande:

Eva Tildborn-Ström	Distriktspresident	Dp
Marianne Kaufmann	Vice Distriktspresident	vDp
Gertie Stenkula	Past Distriktspresident	pDp
Marianne Wikfalk	Distriktsskattmästare	DSkm
Agneta Larsson	Distriktssekreterare	DSekr
Elisabeth Nelson	inkommande vDp	
Maimo Widesjö	inkommande v.Dsekr	

Ständigt adjungerad:

Elisabeth von Friesendorff IT samordnare-Web- och matrikelansvarig

Ej närvarande;

Birgitta Lundquist inkommande DISO

§76. Efter att alla blivit uppkopplade öppnades mötet av distriktspresidenten.

§77. Föredragningslistan godkändes med tillägg på § 93 Övrigt

- a) IIW Magasin
- b) Vaccinationsfond
- c) Margareta Wesslau.

§78. VU-protokoll från 2020-03-06 godkändes och lades till handlingarna.

§79. Ekonomiska frågor

- a) Marianne redogjorde för resultat- och balansrapporten.
- b) **Beslutade** att anlita auktoriserade revisor Mikael Ström för att bistå Marianne med ekonomin vid övergång till nya verksamhetsåret.

§80. **Utvärdering av distriktsmötet 2020-03-07**

Ett mycket väl arrangerat möte. Bra lokaler och god mat. Marianne K. förde klubban med bravur då Eva var sjuk.

§81. **Rapport från rådsmötet i Örebro.**

P.g.a. rådande pandemi hölls mötet via telefon.

a) rådet beslutade att ändra kostnaderna för Informationsmötena så att vid 6 anmälda deltagare till höstens informationsmöte kommer den 6:e gratis. De två första betalar fullt pris 1750kr. och den 3:e till 5:e deltagaren betalar ½ pris, 875 kr. Deltagare 7 och 8 betalar ½ pris. (§38)

b) Stycket om klubbdelegat/suppleant står under rubriken "Instruktioner för klubbens funktionärer" och föranleder inte stadgeändring. Rådet **beslutade** att mötet upphäver tidigare beslut i ärendet. att i särskilda fall kan en suppleant, för klubbdelegat, vilken inte är vald vid ordinarie valmöte, utses av klubben och att detta inte föranleder stadgeändring. (§42)

c) Vid Rådsmötet i Skellefteå § 49, bifölls en motion från D233 Avesta och D239 Lund avseende benämning på IT-ansvarig i klubb, distrikt och råd. IT-gruppen har meddelat att tiden inte är mogen för detta och önskar att verkställigheten av motionen skjuts på framtiden. **Beslutades** att verkställighet av motionen skjuts på framtiden (§43)

d) Beslutades att Agneta Svensson och Ewa Jägevall utarbetar ett förslag på hur och när distriktsmöten respektive rådsmöte ska hållas i höst eftersom det blir svårt för Sverige att hålla de givna tidsramarna. Ett schema läggs och efter godkännande i distrikten skickas planen till Headquarter i England för kännedom. (§48)

e) En valberedning togs fram vid höstens RÅM med start 2020-2021. Valberedningen består av Immediate past rådsresident Agneta Svensson, tillika sammankallande, past rådsresident Pia Elmgren, past distriktsresident Gun Sjöblom-Sandberg D233, past distriktsresident Lisbeth Gabrielsson D236 samt Britt Gars Petersson D240.

§82. **Inför verksamhetsåret 2020-2021**

Genomgång av PM för aktuella datum samt PM för styrelse.

§83. **DISO informerar.**

a) D239 och D240 kontaktar England i början av december för att ev. ha vänskapsmöte i maj 2021.

b) Vårutflykt i stället för höstutflykt. Marianne K. samt Elisabeth N. arbetar med detta.

§84. **Informationsmöte i Skövde 15-16 augusti 2020.**

Anmälan senast 15 maj. Ovisst om det blir av.

§85. **Distriktsårsmöte i Ystad 2020-10-03**

Vi avvaktar besked från Ystad. Marianne K. kontaktar Ystad för att diskutera olika alternativ. Det behövs en handlingsplan från SIWR hur vi ska agera under rådande situation.

Beslutade att Marianne K. kontaktar Eva Jägevall för mer information.

§86. **Elisabeth von Friesendorff informerar.**

Elisabeth kontaktar England angående Directory.

§87. **Rådsmöte i Örebro 14-15 november 2020.**

Fortfarande oklart hur mötet ska arrangeras.

§88. **Dokument Plan B.**

Beslutade att ta förslag 1 som innebär att vi arbetar som om allting kommer att fungera enligt schemat och ställer in allt eftersom det behövs. Varje klubb meddelar i månadsbrevet hur det blir. Ev. föredragshållare meddelas så fort man ser om det blir något möte eller ej.

§89. **Programbladen**

Höstens programblad kommer att läggas ut på nätet. Ingen tryckning av foldrar detta år.

§90. **Försäljning på distriktsmöten.**

a) Beslutade att Eva kontaktar Elisabet Jensen angående hennes försäljning och frågar om hon är villig att skänka hela summan av sin försäljning till IW.

b) **Beslutade** att på nästa VU-möte diskutera hur vi ska göra med försäljning i framtiden på

distriktsmötena.

§91. **Upprop från Rotary.**

Beslutade att IW inte deltar i projektet Informationskampanj om Corona

§92. Inga **inkommande eller utgående skrivelser** mer än de som redan nämnts i protokollet.

§93. **Övriga frågor.**

a) IIW-Newsletters. **Beslutade** att klubbar med fler än 30 medlemmar får 5 st. Övriga 3 st..

b) Alan Phillips vaccinationsfond. Mycket osäker utformning. SIWR rekommenderar att vi avvaktar.

c) Diskuterade Margareta Wesslaus utskick om "Caring for Women and Girls". Inga beslut togs.
www.innerwheel.se/media/2800/iivs-sociala-project-2021-2024.pdf

d) Hashtags eller inte. Upp till var och en att bestämma.

§94. **Höstens VU-sammanträden**

17 augusti. Telefonmöte klockan 10.00

17 september klockan 11.00 hos Marianne K.

16 november klockan 11.00 hos Eva.

§95. **Mötet avslutades.**

Innan mötets slut tackade Eva Gertie för hennes insatser i VU. En blomma till Gertie kommer vid senare tillfälle. Eva hälsade också Elisabeth Nelson välkommen till styrelsen och därefter avslutade Eva mötet och tackade alla för ett konstruktivt och bra möte med god disciplin hos deltagarna

Hörby 2020-05-04

.....
Agneta Larsson
distriktssekreterare

.....
Eva Tildborn-Ström
distriktspresident